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ČESKO: Česká republika jde ekonomicky na dnu, což byl asi první úkol pětikoaliční vlády.
Systematickou prací vede náš národ do náruče Evropské unie a z chudáků poctivě dělá
žebráky. A daří se jí to znamenitě. Poloviny občanů ČR je na hranici energetické chudoby,
protože po zaplacení nájmů a energií jim už zbývá na jídlo tak málo, že mají problém
přežívat na aspoň trochu solidní úrovni. U mladých rodin to odnáší i děti. Některé nejen, že
jsou nuceny obětovat kroužky a sport, mnohé se nedostanou ani na školou pořádané akce,
např. na lyžařský kurs. Naopak potomci u nás uhnízděných Ukrajinců mají výhodu v
štědrém sociálním systému podporujících jejich rodiče.

  Na scénu se díky Ministerstvu zdravotnictví vrací vakcíny na covid. Přestože existuje skutečně dost
analýz, přiznání lékařů i bývalých zaměstnanců Big Pharmy, že šlo o obrovský podvod, navíc
ohrožující zdraví těch, kteří podlehnuli tlaku a nechali se mRNA pseudovakcínami  očkovat, Válek
spustil kampaň na další kolo očkování. Možná to dělá i proto, že se chystá obrovská diktatura WHO a
my dle zvyku musíme ukázat, jak dobře umíme poslouchat. Samozřejmě se nevylučuje ani osobní
prospěch ministra, to už bychom ale spekulovali. Nicméně se zdá, že pro některé lidi covid ještě
neskončil.

V médiích se usilovně medializuje euro a jeho přijetí u nás. Zatím je silný tlak na co největší
oddálení  tohoto kroku. Eurohujeři hledají i sebemenší důvod k co nejrychlejšímu vstupu do
eurozóny, euroskeptici doufají, že se do té doby EU rozpadne, odborníci kroutí hlavou nad
zaprodaností liberální Pětikoalice ignorující realitu, kterou jsou problémy států euro využívající.
Generálprezident Petr Pavel tak svým vánočním projevem vytvořil prostředí, které média i politici
potřebují k zvyšování tepové frekvence těch, kteří preferují českou korunu. Mimochodem,
fanouškům eura je třeba připomenout, že jeho digitální podoba je za rohem. Jestliže se dosud banky
chovají jako bandité, tak poté by to bylo ještě mnohem horší. Totální kontrola, to je digitální měna.

Dalším ,,silným tématem jsou korespondenční volby. Pětikolka tuší komplikace a pravděpodobnost
krachu vlastních akcií a bije na poplach. Přeci jenom si uvědomuje, že vítězí ten, kdo hlasy počítá,
což v případu jakýchsi korespondenčních lístků dává možnosti ,,hlasovat“ i těm, kteří už třeba dávno
hlasovat nemohou nebo nechtějí. A pokud Rakušan, Pekarová Adamová či třeba Fiala hovoří o tom,
jak je tento způsob voleb potřebný, pak inteligentní člověk musí zbystřit a takovou možnost
zamítnout. Vezmeme li v úvahu vše, co tu pro blaho národa současná vládnoucí banda dělá, je vcelku
jasné, že i korespondenční způsob volby je další ,,levá“.

Zbraně v rukách občanů jsou pro bruselskou šlechtu trnem v oku a existenčním nebezpečím. Evropa
své obyvatele už tohoto ,,problému“ většinou zbavila a naše republika je poslední, která se nátlaku
dokázala bránit. I přesto byla připravena změna zákonu o zbraních. A jako blesk z nebe (opravdu?)
přišla střelba na Karlově univerzitě. Do středu pozornosti se dostávají tzv. útočné pušky. Proč jsou
tak označovány, to netušíme, nicméně rozhodně nejsou o nic nebezpečnější než jiné zbraně. Spíše
naopak, k vystřílení velkého množství lidí je mnohem vhodnější zbraň krátká. Dlouhé pušky se hůře
přepravují, skrývají, střelba v dávkách u civilních verzí není možná. Salámová metoda, jak odzbrojit
Čechy, započala snížením kapacity zásobníků, co bude dále?

Vláda Petra Fialy má za sebou dva roky příprav na další sjednocování české legislativy s představami
Bruselu a věřte tomu, že udělá vše proto, aby zadání splnila a zároveň se udržela u moci. Má
podporu médií, důvěřuje jí ještě pořád čtvrtina našich spoluobčanů. Úkolů má ještě mnoho, bohužel
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mezi nimi není náš blahobyt.
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